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Verslag Het Bestuur  
Nr. 6 – seizoen 2023-2024 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 19 februari – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Hedwig Amelinckx, Baklicharov 
Nikolai (uitgenodigd) en Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Vanmassenhove Jeroen, Dieussaert Tom, Philip van Oeckel en Kenny Moreau 

1. Vooraf 
a. Nikolai Baklicharov loopt momenteel stage bij de VTTL. Hij studeert 

Sportmanagement en moet minstens 2 niet-sportieve activiteiten bijwonen in 
functie van zijn stage. Hij nam eerder al deel aan een personeelsvergadering. 

b. Marc Gijs heeft een voorstel omtrent een betere aanpak van de dagorde en de 
rapporten. Hij zal het idee verder uitwerken en voorleggen op de volgende 
bestuursvergadering. 
 

2. Goedkeuring verslag nr. 5 van 22 januari 2024 
a. Geen opmerkingen. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen. 

 
3. Openstaande items 

a. Kandidatuur Carl Versteden: Carl wordt unaniem aanvaard als lid van de NSC, ter 
vervanging van Kenny Moreau. Marc Gijs zal beiden contacteren. 

b. Clubbezoeken provincies:  
• In Antwerpen zijn de eerste gesprekken doorgegaan. 
• In Vlaams-Brabant en Brussel zal er binnenkort een clubbezoek doorgaan. 
• In de andere provincies wordt de situatie verder opgevolgd. 

c. Online invullen wedstrijden: voorstel vanuit NSC om ook de nationale wedstrijden 
verplicht live mee te kunnen volgen. 

d. Schrijven GDPR aan Sport Vlaanderen: Nog geen officiële reactie na nieuwe vraag. 
e. Virtual Reality: zie verder bij punt 4 (administratie en personeel). 
f. Kilometerfonds landelijke interclub: Frederik Noppe geeft de aanpassingen weer die 

de afgelopen jaren telkens werden uitgevoerd. In juni moet bekeken worden of het 
kilometerfonds (compensatieregeling) behouden blijft voor het seizoen 2024-2025. 

g. Instagram-account: Frederik Noppe volgt dit op en leert elke dag nog iets bij. De link 
met de account van Ivan Crabbe moet nog verwijderd worden. 
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4. Administratie en personeel 
a. Personeelsvergadering van februari 2024 wordt besproken. Er zijn geen specifieke 

extra aandachtspunten te melden. 
b. Op 1 februari woonden Jo Willems en Frederik Noppe een sessie bij inzake het 

sportmodel binnen federaties. Daaruit bleek dat onze federatie wel veel ingezet 
heeft op diverse beleidsfocussen, maar dat die achteraf nooit echt geïntegreerd 
werden binnen de algemene werking. De federatie zal echter geen project indienen 
(tegen eind maart) gezien dat niet haalbaar is binnen die extreem korte periode. 
Toch zal binnen het beleidsplan 2025-2028 hier extra aandacht aan gegeven 
worden om stappen voorwaarts te zetten. Daarom wordt dan ook beslist om het 
VR-verhaal niet verder te bekijken, maar te focussen op de ontwikkeling van een 
sportmodel specifiek voor tafeltennis. Dit sportmodel moet dan gericht zijn op alle 
sporters (jong, oud, beginner, gevorderde, competitief, recreatief), met daarnaast 
ook aandacht voor opleidingen voor trainers en scheidsrechters. Er moet bovendien 
aandacht zijn voor clubondersteuning en -begeleiding, zodat ook alle clubs en 
provincies het volledige sportmodel mee vorm kunnen geven. Belangrijk hierbij zal 
een goede aanpak van de communicatie zijn richting provincies, clubs en leden. 
 

5. Goed Bestuur 
a. Nazicht 2023: Frederik Noppe heeft tijdig de nodige info bezorgd aan de 

dossierverantwoordelijke. Voorlopig nog geen score ontvangen voor 2023. 
b. Er werd 1 melding integriteit geregistreerd. Dit wordt opgevolgd door de federatie-

API. 
c. Binnen het Vlaams Sport Tribunaal (VST) zijn er binnenkort verkiezingen. Marc 

Janssens wenst zijn mandaat binnen VST te verlengen. Het bestuur is unaniem 
akkoord om zijn kandidatuur te ondersteunen. 

d. Rapportering 2023: De personeelsleden zijn de rapportering voor 2023 aan het 
afwerken. Dit zal dan ook op de volgende bestuursvergadering voorliggen ter 
nazicht en goedkeuring. 
 

6. Bouw 
a. Geen nieuws.  

 
7. Boekhouding 

a. Stand van zaken 2024: via Luik II wordt een overzicht gegeven van de stand van 
zaken op financieel vlak. Er zijn nog geen opvallende zaken opgemerkt voorlopig. 
De indeling van de eigen middelen binnen de topsportwerking moet nog nagekeken 
worden door Tom Dieussaert. 

b. Afsluiting 2023: Frederik Noppe zal de balans afwerken, zodat die dan voorgelegd 
kan worden op de AV in mei. Het auditcomité zal dan ook uitgenodigd worden om 
een controle uit te voeren en eventuele aanbevelingen te doen. 



 

c. Financiële doorlichting: op 12 februari was er overleg tussen Marc Gijs, Martin van 
den Bergh, Jeroen Vanmassenhove en Frederik Noppe. Een verslag met 
aandachtspunten en beslissingen werd opgemaakt en zal als bijlage bij dit verslag 
gevoegd worden. 

d. De clubsubsidies voor het aansluiten van nieuwe leden worden opnieuw besproken 
en het systeem zal op de AV in mei herbekeken worden. Frederik Noppe zal tegen 
dan ook bekijken hoeveel nieuwe leden van vorig seizoen ook dit seizoen nog 
steeds aangesloten zijn. 
 

8. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Ethias: Dirk Lamproye zal de contactgegevens doorspelen aan Marc Gijs. 
b. Gesprek met Westshot: zeker bereidwilligheid om verder samen te werken. Te 

bekijken of het opstellen van een nieuw contract noodzakelijk is. 
 

9. Evaluaties 
a. VJC fase 2 in Sint-Truiden: heel goed verlopen. 
b. Vlaamse Kampioenschappen in Sint-Truiden: bevraging aan deelnemers uitgevoerd. 

Frederik Noppe geeft een kort overzicht van de bemerkingen. Een uitgebreidere 
evaluatie zal rondgestuurd worden. Twee geleverde tafels waren beschadigd en 
niet bruikbaar. Frederik Noppe contacteert Wilfried ’T Jonck hieromtrent. 
 

10. Kalender 
a. 20/02/2024: TeCo – wordt verplaatst naar een latere datum (nog te bepalen) 
b. 24/02/2024: LAC 
c. 26/02/2024: Vergadering Nationale Raad van Bestuur: wordt verschoven naar 2/3 
d. 02/03/2024: Nationale Raad en Nationale Raad van Bestuur (Louvain-La-Neuve) 
e. 02-03/03/2024: BK Jeugd te Louvain-La-Neuve 
f. 08/03/2024: Topsportcommissie 
g. 10/03/2024: BK Veteranen te Louvain-La-Neuve 
h. 11/03/2024: Personeelsvergadering 
i. 17/03/2024: Lentecriterium veteranen te Hamme 
j. 17/03/2024: BK enkel BCDE te Louvain-La-Neuve 
k. 18/03/2024 : Bestuur 
l. 23-24/03/2024 : BK A in Leuze (uitnodigingen vertrekken volgens afspraken binnen 

NRvB) 
 

  



 

11. Beleidsplan 2025-2028 
a. Zie ook punt 4 (administratie en personeel) 
b. Overleg gepland met personeel op 18 maart om 13 uur. Andere geïnteresseerden 

zeker ook welkom om deel te nemen. 
 

12. Reglementen 
a. Digitaal ontslag: Frederik Noppe heeft nogmaals contact opgenomen met Gaëtan 

Frenoy. Meer info op volgende bestuursvergadering. 
b. Hervorming NJC: uitgeschreven visie van werkgroep is duidelijk. Twijfel over de 

haalbaarheid qua tijdsduur. Verder te bespreken op Nationale Raad. 
 

13. Landelijke interclub 
a. 2 algemene forfaits te noteren in landelijke heren (Sint-Niklase en Zele).  
b. Lottrekking eindrondes werd gepubliceerd in de nieuwsbrief van december.  
c. Kalender 2024-2025 werd goedgekeurd. 

 
14. Landelijke kampioenschappen/evenementen 

a. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen 
• Inschrijvingen kunnen online gebeuren.  
• Voorbereidingen voor transport materiaal werden opgestart door bureel. 

b. Budgettering VTTL-events:  
• De VTTL-verzekering dekt ook de gebouwen waar een VTTL-evenement 

doorgaat. Sommige steden/gemeenten/scholen eisen echter een extra 
verzekering bij hun eigen verzekeraar.  

• Te bekijken of er gewerkt wordt met een totaalbudget, dan wel een 
uitgesplitst budget. Frederik Noppe zal voorstellen uitwerken zodat kan 
gestemd worden op de AV in mei. 

 
15. Sporttechnische werking 

a. TeCo:  
• Vergadering uitgesteld wegens onbeschikbaarheid Tom Dieussaert. 

b. Technisch Directeur Topsport: 
• Rapport werd dit weekend ontvangen en maandagochtend doorgestuurd. 

Wordt kort overlopen maar weinig te melden. 
c. Jeugdwerking provincies: 

• Nog niet alle provincies hebben hun opmerkingen doorgegeven aan Jo 
Willems. Vraag om dit zo spoedig mogelijk te doen, zodat hier verdere 
stappen kunnen gezet worden richting AV van mei. 



 

• Werking januari-juni 2024: alle planningen ontvangen. In Vlaams-Brabant en 
Brussel zal er een extra training komen in de regio Essenbeek / Hurricane / 
Lembeek. 

d. Numerieke klassering: Met Gaëtan Frenoy en Mathieu Jasinski wordt bekeken om 
de vernieuwde berekeningsmethode over te zetten. 

e. Coachlicentie: het vernieuwde voorstel door Jo Willems werd goedgekeurd op de 
vorige bestuursvergadering, mits enkele aanpassingen. Jo heeft de aanpassingen 
ondertussen doorgevoerd en iedereen akkoord om deze versie te gebruiken vanaf 
2024-2025. 
 

16. Koepel 
a. Digitale inschrijving/opvolging van Beker van België: Hedwig Amelinckx en Frederik 

Noppe zullen documenten voorbereiden. 
b. Podia BK: een nieuw podium werd aangekocht, zonder akkoord van de NRvB. Een 

gemiste kans gezien de sponsors niet in beeld komen bij de foto’s. Verder te 
bespreken op de NRvB van maart. 
 

17. LAC 
a. Geen specifieke opmerkingen bij het verslag van de voorzitter van de LAC. 
b. Er is een LAC-vergadering gepland op 24 februari. In de dagorde is helaas opnieuw 

geen aandacht voor de “kwaliteit” van de Vlaamse scheidsrechters. Er is evenmin 
aandacht voor de toekomst van de scheidsrechters richting het beleidsplan 2025-
2028. 

c. Er is een volledige lijst van actieve scheidsrechters, met bijhorende e-mailadressen, 
beschikbaar via het VTTL-bureel. Er wordt te vaak gewerkt met tussenstappen via 
de provinciale verantwoordelijke, waardoor niet alle info ook telkens op de juiste 
plaats terecht komt. Voorstel om meer te werken via verspreiding via de LAC-
secretaris zelf (of het VTTL-bureel), met in CC de provinciale verantwoordelijke. Zo 
worden scheidsrechters rechtstreeks bereikt en daalt de administratie voor de 
provinciale verantwoordelijke. 

d. Er werd op de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE een promofilm gemaakt voor de 
scheidsrechters. Een eerste versie werd ontvangen. Nikolai Baklicharov, Tibo Stiens 
en Marc Gijs kijken om nog enkele opmerkingen/aanpassingen te vragen richting 
Westshot, zodat de video zeker zijn doel niet mist. 
 

18. Informatica 
a. Frederik Noppe heeft nogmaals contact opgenomen met Gaëtan. Er zijn momenteel 

29 verschillende werkpuntjes, sommige die veel tijd in beslag nemen, andere die op 
korte termijn zeker aangepakt kunnen worden. Frederik Noppe zal een stand van 
zaken geven tegen de volgende bestuursvergadering. 

  



 

19. Varia 
a. Wild cards Belgische A-kampioenschappen: er wordt beslist om de spelers in 

volgorde van de Vlaamse Kampioenschappen aan te duiden. Daarnaast zijn er ook 
nog steeds 4 plaatsen per leeftijdsreeks (cadet, junior en -19) toe te kennen op 3 
maart. Frederik Noppe volgt verder op en contacteert tijdig de betrokkenen. 

b. Zaal TTC Ninove: Voor het seizoen 2025-2026 werd een lokaal gevonden in 
Roosdaal (Vlaams-Brabant). Het bestuur geeft dan ook een tijdelijk akkoord om 
alles (aansluitingen, competitie, tornooien) te behouden in de provincie Oost-
Vlaanderen. Erwin Vandendaele hoopt om zo spoedig mogelijk een oplossing te 
vinden in Ninove zelf. 

 
Einde vergadering: 21.10 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
 
 

 



 

 

Bijlage 
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Overleg financieel plaatje VTTL - toekomst 

Datum: 12 februari 2024 – 14 uur 
Aanwezig: Marc Gijs, Jeroen Vanmassenhove, Martin van den Bergh en Frederik Noppe 

Doel van de vergadering 

Gelet op de grote verliezen van de afgelopen jaren, zal bekeken worden welke mogelijkheden er zijn om de 
begroting beter in te schatten, waar er eventueel nog zaken aangepast of bijgestuurd kunnen worden. Dit 
met het oog op een accurate raming van de kosten/inkomsten om zodoende de begroting ook na te leven 
en op het einde minder verrassingen te krijgen. 

Overleg 

Afgesproken wordt om de beleidsdomeinen één per één te overlopen en te kijken of het gaat over “vaste” 
kosten, dan wel zaken die eventueel wat bijgestuurd kunnen worden. Hieronder een overzicht van de 
domeinen die effectief wijzigen en die ingaan vanaf seizoen 2024-2025 of waarmee rekening zal gehouden 
worden in de begroting voor 2025-2028. 

Kampioenschappen: het inschrijvingsgeld voor de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE zal stijgen van 6 euro 
naar 8 euro. Daarnaast zal er ook inschrijvingsgeld (8 euro) aangerekend worden voor de Vlaamse 
Kampioenschappen Veteranen, alsook voor de Vlaamse Kampioenschappen Jeugd. Het is aan de provincie 
zelf om te bekijken of ze dit eventueel doorrekenen aan de spelers zelf. Bij de Vlaamse Kampioenschappen 
Veteranen wordt bekeken of de maaltijd nog noodzakelijk is (besparing voor provincies). Voor de Beker van 
Vlaanderen zullen geen 9 scheidsrechters meer gevraagd worden, maar zullen er 4 hoofdscheidsrechters 
aangeduid worden die zullen instaan voor het volgen van de kwartfinales, halve finales en finales.  

Evenementen: Zowel de veteraneninterland als de triangulaire worden afgeschaft. Dit kost te veel geld voor 
slechts een 15 à 20-tal spelers (ook steeds dezelfde spelers). Binnen de LRVC moet een nieuw idee 
uitgewerkt worden dat openstaat voor meer spelers en waarbij het eten niet centraal staat.  

Trainers: kandidaturen opvragen bij de clubs om het congres gratis in een clublokaal te organiseren. De 
club heeft dan de inkomsten van de bar. De VTTL kan inschrijvingsgeld aanrekenen voor de sprekers en 
eventuele maaltijden (in samenspraak met de club).  

Recreatie: de NG-criteriums missen hun doel momenteel. Het staat clubs uiteraard vrij om op eigen houtje 
nog iets te organiseren (net zoals andere tornooien) mits de goedkeuring van de provincie. Binnen de LRVC 
moet nagedacht worden wat de federatie kan doen om meer recreanten te laten aansluiten binnen de 
clubs, gezien er nog steeds veel clubs een aparte verzekering afsluiten, het lidgeld wel incasseren, maar de 
spelers niet effectief aansluiten. 

Fiscaliteit: De kosten van Liantis liggen beduidend lager dan begroot. In 2025 zal hier een lager bedrag 
begroot worden. 
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Partners: Marc Gijs zal contact opnemen met Ethias. Zij sponsoren de VTTL niet meer, maar zijn wel nog 
steeds sponsor van de AF. Het dossier van de Nationale Loterij wordt jaarlijks opgevolgd, maar ieder jaar 
moet een nieuwe aanvraag gebeuren.  

Jeugdsportproject: VTTL moet minstens 20 % zelf inbrengen. Dit bedrag wordt bepaald op basis van het 
toegekende bedrag door Sport Vlaanderen. Vanaf 2025 zijn er andere aandachtspunten, maar doel blijft om 
hetzelfde bedrag te blijven aanvragen.  

Sportkampen: De twee sportkampen zijn volzet. Extra kampen organiseren is niet noodzakelijk gezien ook 
veel clubs ondertussen eigen kampen organiseren (zeker in “kortere” vakanties). Inzetten op deze 
sportkampen blijft wel interessant als federatie, maar kostprijs moet goed opgevolgd worden gezien de 
heel beperkte subsidies van Sport Vlaanderen. 

Activatie dames/meisjes: vanaf 2025 mee op te nemen in de algemene werking.  

Topsport: De eigen inbreng van 75.000 euro blijft voorlopig behouden (inclusief 15.000 euro voor het 
bouwfonds). Het is echter essentieel dat die 75.000 euro ook het maximumbedrag is dat door de federatie 
geïnvesteerd zal worden. Een correcte opvolging is dan ook noodzakelijk rekening houdend met tornooien 
en kosten op het einde van het jaar. 

Personeelskosten: Het woon-werkverkeer zal bekeken worden in functie van eventuele flex-abonnementen 
bij de NMBS. De raming van de loonkost gebeurt steeds op basis van de gekende salarisschalen, maar de 
invloed van ontslag en indexeringen op de totale kost is op voorhand niet in te schatten. 

Derden: De raming van de inkomsten/kosten zal geschieden op basis van de ledenaanrekeningen van 
december (jaar -1 bij de opmaak van de begroting) zodat deze accurater kan gebeuren. De terugbetaling 
van de nieuwe leden staat opnieuw ter discussie, maar zal verder besproken worden op de AV van mei op 
basis van de cijfers.  

Subsidies: De VIA-subsidies hangen veel af van het aantal VTE in iedere organisatie. Er wordt dan ook steeds 
een voorzichtige raming gedaan. De subsidies van de basiswerking worden sinds 2024 berekend op basis 
van de kencijfers van 2 jaar eerder. Hierdoor heeft de federatie begin januari al een beter zicht op de totale 
basissubsidies die verwacht mogen worden. De begroting wordt echter reeds goedgekeurd in november, 
waardoor het helaas niet evident is om die inschatting steeds correct te krijgen (afhankelijk van andere 
federaties, afhankelijk van de beschikbare middelen, …). Ook hier wordt er dus voorzichtig ingeschat. 

Conclusie 

De begroting 2024 was voor het eerst sinds jaren break-even, dit in tegenstelling tot voorgaande jaren. Het 
wordt belangrijk dat iedereen goed beseft dat er niet zomaar geld uitgegeven mag worden, maar dat de 
middelen als een goede huisvader beheerd moeten worden.  

Einde vergadering: 17 uur 

Verslag opgemaakt door Frederik Noppe 
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